

Terms and conditions

For Pre-orders

- Items are available for purchase from 5 Jan – 15 Feb
- Please allow 5 working days for processing of orders • Orders received after 5pm will be processed on the next working day.
- All self-collection must be completed within 10 Jan –15 Feb
- Last date of order is on 9 Feb
- 5 days advance notice is required for any changes or amendments to collection date
- No cancellations is allowed after purchase is made
- Indication of the weight and serving portions are based on estimations
- For any enquiries, please write in to festive@rwsentosa.com
- All items are subject to availability
- All prices stated are nett, inclusive of prevailing government taxes.
- Not for sale, transferable, non-refundable, not exchangeable for cash or void if altered
- Not to be used in conjunction with other promotional offers, discount and other vouchers
- Not to be used for promotional purposes unless approved in writing by Resorts World Sentosa

Delivery

- Spend a minimum of SGD500 in a single transaction to qualify for free delivery.
- Minimum 5 days in advance for ordering is required and last day of delivery will be on 15 February 2022.
- 5 days advance notice is required for any changes or amendments to delivery date
- Email festive@rwsentosa.com for any changes or amendments for delivery date, subject to availability.
- Valid for delivery on weekday to ONE (1) location only
- Delivery is not available on weekend, Public Holiday and eve of Public Holiday.
- Resorts World Sentosa will reach out within 3 working days upon successful payment to confirm delivery details.

预订条款与条件

- 购买期间为 1 月 5 日-2 月 15 日。
- 至少需 5 个工作日来处理订单。
- 下午 5 点后的订单则会以下个工作日开始处理。
- 所有自行取货订单须于 1 月 10 日-2 月 15 日期间完成取货。
- 最后接受订单日为 2 月 9 日。
- 如需更改订单或更换取货日须于 5 个工作天前通知。
- 订单完成后不得取消。
- 产品重量及适用人数皆为预估。
- 如有任何问题请电邮至 festive@rwsentosa.com
- 所有产品售完为止。
- 所有产品价格皆为最终价格，并已包含消费税。
- 不可出售、不可转让、不可退款、不可兑换现金或更改无效。
- 不得与其他促销优惠、折扣和其他优惠券一起使用。

除非得到圣淘沙名胜世界的书面批准，否则不得用于促销目的

送货服务条款与条件

- 单笔消费满 SGD500 可享有免费送货到府服务。
- 须至少提前 5 个工作日预订，最后一天送货日为 2022 年 2 月 15 日。
- 如需更改订单或更换送货日须于 5 个工作天前通知。
- 如有任何问题请电邮至 festive@rwsentosa.com
- 送货服务仅限于平日及单一地点。
- 送货服务不适用于假日、公共假期及其前夕。

付款完成后，圣淘沙名胜世界会于 3 个工作日内向您联络送货细节。